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25 November 2016 / 25 novembre 2016

IOTC CIRCULAR 2016-085 / CIRCULAIRE CTOI 2016-085

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: DETERMINATION OF CATCH LIMITS FOR YELLOWFIN TUNA UNDER RESOLUTION
16/01

IOTC Circular 2016-077, which was transmitted on 31st October 2016, called each CPCs with fishing vessels of 24
meters overall length and over, and those under 24 meters if they fish outside the EEZ of their flag State, targeting tuna
and tuna like species in the Indian Ocean, to:

 firstly, identify which fleets contain vessels that fall under the condition above; and,
 Secondly, submit the catch limits applicable for each gear.

To date, only one CPC, the European Union, has confirmed their catch limit.  In view of the urgency to derive these
catch limitations, the IOTC Secretariat has taken the liberty to prepare the following table, which sets out the catch
limits for CPCs in accordance to information available to us, through the submission of total catch data made by CPCs
under Resolution 15/02 (previously Resolution 10/02).

Reported data Resolution 16/01

Flag Gear YFT catches
2014 (MT)

Threshold
(MT)

Reduction % New limit (2017+)

Maldives BB 18,481 5,000 5 15,709

Indonesia GILL 5,153 2,000 10 4,380

Iran, Islamic Rep. of GILL 41,326 2,000 10 35,127

Pakistan GILL 7,533 2,000 10 6,403

Sri Lanka GILL 2,867 2,000 10 2,437

Tanzania GILL 3,210 2,000 10 2,729

Maldives HL 30,246 5,000 5 25,709

Indonesia LL 16,714 5,000 10 15,043

Sri Lanka LL 16,985 5,000 10 15,287

Taiwan, Province of China LL 12,285 5,000 10 11,057

European Union PS 91,409 5,000 15 77,698

Indonesia PS 5,452 5,000 15 4,634

Korea, Republic of PS 8,847 5,000 15 7,520

Mauritius PS 5,186 5,000 15 4,408

Seychelles PS 23,449 5,000 15 19,932
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CPCs not represented in the above table have either reported catches of yellowfin tuna that are below the applicable
threshold or have not reported any catches of yellowfin tuna in the reference year, 2014.

If any CPCs are not in agreement with the figures provided in the above table, we shall be happy to discuss further with
the concerned CPCs so that we can conclude this exercise before the date of application of Resolution 16/01.

Madame/Monsieur,

OBJET : DÉTERMINATION DES LIMITES DE CAPTURES POUR L’ALBACORE AU TITRE DE LA
RÉSOLUTION 16/01

La Circulaire de la CTOI 2016-077, qui a été transmise le 31 octobre 2016, a appelait chaque CPC ayant des navires de
pêche d'une longueur hors tout de 24 mètres et de moins de 24 mètres s'ils pêchent à l'extérieur de la ZEE de leur État
du pavillon, dans l'océan Indien, à :

 identifier quelles flottes contiennent des navires qui répondent aux critères ci-dessus ;
 soumettre les limites de capture applicables pour chaque engin.

À ce jour, une seule CPC, l'Union européenne, a confirmé sa limite de capture. Compte tenu de l'urgence à déterminer
ces limites de captures, le Secrétariat de la CTOI a pris la liberté de préparer le tableau suivant, qui établit les limites de
captures des CPC, conformément aux informations dont nous disposons, à savoir les données de captures totales que les
CPC soumettent au titre de la Résolution 15/02 (antérieurement Résolution 10/02).

Données déclarées Résolution 16/01
Pavillon Engin Prises YFT 2014

(tonnes)
Seuil (tonnes) Réduction

%
Nouvelle limite

(2017+)
Maldives BB 18 481 5 000 5 15 709
Indonésie GILL 5 153 2 000 10 4 380
Iran, République islamique d’ GILL 41 326 2 000 10 35 127
Pakistan GILL 7 533 2 000 10 6 403
Sri Lanka GILL 2 867 2 000 10 2 437
Tanzanie GILL 3 210 2 000 10 2 729
Maldives HL 30 246 5 000 5 25 709
Indonésie LL 16 714 5 000 10 15 043
Sri Lanka LL 16 985 5 000 10 15 287
Taïwan, province de Chine LL 12 285 5 000 10 11 057
Union européenne PS 91 409 5 000 15 77 698
Indonésie PS 5 452 5 000 15 4 634
Corée, République de PS 8 847 5 000 15 7 520
Mauritius PS 5 186 5 000 15 4 408
Seychelles PS 23 449 5 000 15 19 932

Les CPC qui ne sont pas mentionnées dans le tableau ci-dessus soit ont déclaré des prises d’albacore qui sont inférieures
au seuil d’application, soit n’ont pas déclaré de prises d’albacore pour l’année de référence (2014).
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Si des CPC ne sont pas d'accord avec les chiffres fournis dans le tableau ci-dessus, nous serons heureux d'en discuter
avec les CPC concernées, afin que nous puissions conclure cet exercice avant la date d’application de la Résolution
16/01.

Yours sincerely / Cordialement

Executive Secretary (a. i.) / Secrétaire exécutif (a. i.)

Attachments / Pièces jointes:
 None / Aucune


